
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 25

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27. març. 2018

Hora inici/fi: 20:00 / 20:30

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARIA CARMEN RIBERA SORIANO
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
VICKY AMORES HEREDIA

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
Regidora (P.Popular)
A VV Rafalafena
A VV Rafalafena dels Tarongers 
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez 
AMPA CP Lluis Revest 

Veïna (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans) 
A VV Gumbau
A VV Dr. Marañón i Adjacents 

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 30. gener. 2018.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.



2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta comenta alguns dels assumptes plantejats en la passada
Junta  de  data  31/01/18,  i  que  s'han  anat  contestant  pels  diferents  departaments
municipals:

A la senyora Amores – contesta la Direc. de Servic. Urbaníst. Infraestruc. i Sostenibilitat

- Reitera que seguix pendent l'arreglament i asfaltat del carrer Moncada.

R/  Està previst per a futures campanyes.

- Que hi ha dos arbres sense reposar en el carrer Miguel Servet.

R/ Ja han sigut reposats (02/02/18)

Al senyor Adell – contesta la Direc. de Servic. Urbaníst. Infraestruc. i Sostenibilitat

-  Sol·licita  es  tinga  en  compte  un  major  servici  de  neteja  durant  la  setmana de  festes  de  la
Magdalena, sobretot en els llocs on s'ubiquen carpes, hostals, fires, etc. 

R/ Es realitzarà un servici de neteja extraordinària durant tota la setmana.

A la senyora Rodríguez – contesta el Negociat de Sanitat

- Se sol·licita es fumigue per a les rates, en el Grup Rafalafena dels Tarongers, sobretot en la zona
d'obres que falta per arreglar.

R/  Ja s'ha realitzat. Els dies 13 i 15 de febrer, tractament de desratització i desinsectació en el
clavegueram. El 13 del bloc A al K i el 15 del bloc L al S

A la senyora García – contesta la Direc. de Servic. Urbaníst. Infraestruc. i Sostenibilitat

- Es reitera que seguix pendent l'arreglament i asfaltat del carrer Pablo Iglesias.

R/ Està previst la seua execució en els pròxims mesos.

- Que en la plaça Vicente Enrique Tarancón, com a conseqüència del botelló que allí es realitza,
els caps de setmana, queda tot molt brut. Se sol·licita una major neteja en eixa zona.

R/  Es passa avís a l'empresa encarregada de la neteja,  no obstant això,  en la dita plaça es
realitzen els següents servicis de neteja: agranat manual 6 vegades a la setmana, de dilluns a
dissabte; agranat mecànic 2 vegades a la setmana, dilluns i dissabte; neteja aigua a pressió 1
vegada  a  la  setmana,  el  dia  pot  variar  segons  el  treball;  neteja  manual  1  vegada  cada  tres
setmanes.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Vicente Blázquez González. El senyor Blázquez aclarix en primer lloc que
en l'acta del 19 de desembre de 2017, quan diu que “vaig sol·licitar posar una senyalització
indicant quines edats poden utilitzar la zona infantil”, en la plaça Herrero Tejedor, no és
així. Aclarisc que abans era per a menors. Se sol·licita novament que s'adapte a menors la
dita zona infantil i que s'amplie amb engrunsadores i un poc més en compte de llevar-li
peces.

Informa també de que en el carrer Benicarló hi ha un nombre elevat de colles,
durant les festes de la Magdalena, que fan quasi impossible transitar per la mateixa, així
com el soroll i la brutícia que generen.

Se sol·licita  que es  modifique/reforme la  vorera  enfront  de  l'eixida  del  col·legi
Bernat Artola, pel carrer Rafalafena.

Se sol·licita un estudi de perillositat en la vorera del carrer Governador.

Se sol·licita que es cree la figura de “reserva” en les Juntes de Districte, perquè
puga acudir el dit  reserva a les reunions de les Juntes, quan per algun motiu no puga
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assistir  el  titular.  La  senyora  presidenta  comenta  respecte  d'això  que  caldrà  modificar
primer el Reglament pel qual es regixen les Juntes i Consells de Districte.

En el carrer Peníscola no han llevat encara, les banderetes que es posen durant
les festes de la Magdalena, provocant soroll quan les mou el vent.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint  hores i
trenta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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